JANUARY NEWSLETTER





https://www.cahk.hk

[CAHK Newsletter]香港通訊業聯會通訊 (January 2025)

Shenzhen Value-Added Telecommunications Services Pilot Program Hong Kong Promotion Conference 深圳增值電信業務開放試點

On January 15, 2025, Industry and Information Technology Bureau of Shenzhen Municipality, the Shenzhen Communications Authority, Investment Promotion Bureau of Shenzhen Municipality and the Authority of Qianhai of Shenzhen Municipality jointly organized an event for the pilot of value-added telecommunications services in Shenzhen. On the day of the event, Mr. Huang Qiang, Secretary for the Industry and Information Technology Bureau of Shenzhen Municipality and Mr. Chaucer Leung, Director General of Communications, Office of the Communications Authority, Hong Kong, delivered speeches and attended the event. Mr. Bruce Lam, Vice Chairman of CAHK, also represented the organization for a photo session with several attending members, contributing to a lively atmosphere!

2025年1月15日,深圳市工業和信息化局、深圳市通訊管理局、深圳市投資促進局、深圳市前海管理局聯合舉辦一場深圳增值電信業務開放試點的活動。活動當日,深圳市工業和信息化局黄强局長和香港通訊事務管理局辦公室通訊事務總監梁仲實太平紳士致辭出席並致辭。CAHK副主席林國誠先生代表上台合照,同場還有多位會員出席,場面非常熱鬧!

【專題網站】



CAHK Executive Committee Meeting 委員會會議

[CAHKxDPO]

On January 8, 2025, Daniel Cheung, Deputy Commissioner (Digital Infrastructure) at the Digital Policy Office, attended the CAHK executive committee regular meeting. He led a briefing on the Standard Contract for the Cross-boundary Flow of Personal Information within the Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area, encouraging lively dialogue in the meeting.

【聯會x數字辦】

2025年1月8日,數字政策辦公室的副專員(數字基建)Daniel Cheung出席了CAHK執行 委員會的定期會議。他在會上主持了有關《粵港澳大灣區個人信息跨境流動標準合同》的簡 報分享,並與會本會員熱烈討論。





Ming Pao media interview with CAHK 明報訪問邀請

Mr. Danny Li and Ms. Agnes Tan represented CAHK in a written interview with Ming Pao, sharing his views on the "Proposed Framework To Enhance Protection of Computer System of Critical Infrastructure" [Thematic Webpage]

Danny Li 和Agnes Tan 代表CAHK接受了明報的書面採訪,分享了有關《保護關鍵基礎設施(電腦系 統)條例草案》的看法。

【專題網站】

The Hong Kong Qualifications Framework Sharing Session 香港資歷架構 分享會

Mr. Danny Li represented CAHK at the case sharing session organized by The Hong Kong Qualifications Framework on January 23, 2025.

Mr. Danny Li 於2025年1月23日代表CAHK出席由香港資歷架構舉辦的「認可經驗成資歷 職場發展顯 實力·過往資歷認可」分享會。



Joint ICT Spring Dinner 2025 CAHK X HKCS 聯合春茗

[CAHKXHKCS]

CAHK will co-host an ICT Spring Dinner with the Hong Kong Computer Society (HKCS) on February 27, 2025, at ClubONE Kornhill. This event will be a casual and friendly gathering, providing an opportunity for associates and friends of both organizations to reconnect and enjoy each other's company. [Register] [More Info]

[聯會x香港雷腦學會] CAHK將於2025年2月27日在ClubONE Kornhill與香港電腦學會(HKCS)共同主辦ICT春季晚 宴。此活動將是一個輕鬆友好的聚會,為兩個組織的成員和朋友提供重聚的機會,並享受彼此陪 伴的美好時光。

【報名】 更多資訊

World Telecommunication & Information Society Day 香港世界電訊及資訊社會日

[CAHKXOFCA]

World Telecommunication & Information Society Day, from February to May 2025, will feature two events for secondary and university students: a proposal competition, a company site visit, and a presentation ceremony for the proposal competition. These programs aim to promote student learning and development in the fields of telecommunications and information technology, enhance students' professional knowledge, and lay the foundation for their future career choices.

【聯會x通訊辦】

香港世界電訊及資訊社會日將於2025年2月至5月期間舉辦兩項給中學和大學學生的活動:提案 比賽、公司參觀以及提案比賽的頒獎典禮。這些項目旨在促進學生在電訊和資訊科技領域的學習 與發展,增強學生的專業知識,並為他們未來的職業選擇奠定基礎。

6G Global Summit 2025 6G 全球峰會 2025

Summit]

[CAHKx6G Global The 6G Global Summit 2025, organized by Forum Global, will hold on May 8-9, 2025. CAHK will host the evening networking reception on the first day at the Hopewell

Hotel in Wan Chai, Please call CAHK for sponsorship details.

[Link]

【聯會x6G 全球峰會】由Forum Global主辦的6G全球峰會2025將於2025年5月8日至9日舉行。CAHK將在第一天 於灣仔的合和酒店舉辦黃昏交流招待會。請致電CAHK以獲取贊助詳情。

【連結】



We are pleased to announce Dr. Jing Lin, Lead Artificial Intelligence Data Scientist, The Hong Kong Jockey Club as our new associate member. Welcome!

Explore the video highlights from our Christmas Party 2024, and the official guide panel discussion.





CAHK Member Market Place 聯會會員市場推廣 MARKET PLACE BY MEMBERS Market Place by Members is your free and alternative promotion space. Use it, make the space works for you. CAHK Full or Associate Members are entitled to One Free-ofcharge Advertisement each year! The Free Advertisement can be an introduction of the products or services of your organization, or promotion of your anchor campaign. Specifications of the Free Advertisement: File format: JPG/PNG(300dpi) If interested, please contact the editor at info@cahk.hk for further Remarks 1. The free-of-charge advertisement space is limited, so it is first come, first served. 2. Materials deadline is 25th of each month. 3.CAHK has the sole discretion right to approve, edit and decide on the placement of advertisements, and will not be held any liability for advertisement errors or any subsequent loss or damage caused thereof.

Our Contact Detail 聯絡資料

Tel 電話: (852)2504 2732 Email 電郵: <u>info@cahk.hk</u>

Adress地址: Fo Tan Railway House, No. 9 Lok King Street, Fo Tan, New Territories









